
ZAPISNIK 

17. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 3. travnja 2024. godine 17. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 9:00 sati 

u dvorani Kulturnog centra Vodice. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, gđa. Meri 

Bandl-Valeš, g. Ante Gulin. potpredsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić i gđa. Giordana Radin-

Mačukat.  

Na sjednici nisu bili nazočni sljedeći vijećnici: g. Ivica Slavica, g. Matko Sladić i g. Marin 

Mikšić.  

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. Marselo Mitrović-

Matić, Pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, Pročelnica Upravnog 

odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin, Administrativni referent, g. 

Toni Mateša i Viša stručna suradnica, gđa. Anteja Nakić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa. Anteja Nakić je bilazadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 17. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 10 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se Dopuna dnevnog reda odnosi na 

dvije točke - Odluka o promjeni naziva ustanove Pučko otvoreno učilište Vodice u Centar za umjetnost 

i kulturu i Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o promjeni djelatnosti 

Ustanove, promjeni Statuta Ustanove i Potpunom tekstu Statuta. Nakon toga, Predsjednik Gradskog 

vijeća, g. Marko Mačukat dao je dopunu dnevnog reda na glasovanje te je ista usvojena, s 8 glasova 

„za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Ove točke stavljene su kao 3. i 4. 

točka dnevnog reda. 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Odluka o dodjeli priznanja Grada Vodica za 2023. godinu 

2. Odluka o prijavi na poziv na dodjelu bespovratnih sredstava „Obnove javne kulturne 

infrastrukture“ PK.6.4.01. 

3. Odluka o promjeni naziva ustanove Pučko otvoreno učilište Vodice u Centar za umjetnost i 

kulturu 

4. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o promjeni djelatnosti 

Ustanove, promjeni Statuta Ustanove i Potpunom tekstu Statuta 

5. Odluka o redu na pomorskom dobru Grada Vodica 

6. Zaključak o dodjeli financijske potpore za dovršetak dugometražnog dokumentarnog filma 

7. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada Vodica 

za razdoblje od 01.10.2023. do 31.12.2023. 

8. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 

31. prosinca 2023. godine 

9. Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvješća Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 

razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine 

10. Zaključak o prihvaćanju Prijedloga Plana upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice za 

2024./2025. pedagošku godinu 

11. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradske knjižnice Vodice za 2023. godinu i 

Financijskog izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2023. godinu 



12. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i Financijskog izvješća Memorijalnog centra 

Faust Vrančić za 2023. godinu 

13. Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvještaja Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine i Izvješća o radu Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Vodica za 2023. godinu 

14. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Plana unaprjeđenja 

zaštite od požara na području Grada Vodica za 2023. godinu 

15. Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 9,08 sati. 

 

Vijećnica Meri Bandl Valeš pozdravila je sve prisutne i postavila pitanje „Dječji vrtić Tamaris Vodice“. 

Rekla je da je na prethodnoj sjednici postavila konkretno pitanje vezano uz isplatu i nagrađivanje 

gospođe I.G., a rečenoj joj je da je tema „Dječji vrtić Tamaris Vodice“ kokošarenje i mobbing. Pozvala 

je da se utvrdi da li je to zaista kokošarenje i mobbing ili istina? Nastavila je rekavši da je novac na kraju 

vraćen. Pitala je Gradonačelnika da li je upoznat s time? 

Gradonačelnik je rekao da je na sjednici prisutan predsjednik Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Tamaris 

Vodice i da joj on može odgovoriti na pitanje. 

Predsjednik Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Tamaris Vodice, g. Hrvoje Perica je pitao vijećnicu koje je 

njezino pitanje? 

Ona mu je odgovorila da ju zanima da li je njezino pitanje kokošarenje i mobbing obzirom da je dobila 

informaciju da je novac vraćen, a da se radi o 1.330,00 eura. Pitala je da li je novac vraćen ili nije? 

G. Hrvoje Perica je rekao da Vrtić ima Upravno vijeće i ravnatelja. Rekao je vijećnici da dolaziti na 

sjednicu Gradskog vijeća i omalovažavati građane, iz njemu nepoznatog razloga, nije ništa drugo nego 

mobbing. 

Vijećnica mu je rekla da je postavila konkretno pitanje – da li je novac vraćen ili nije? 

G. Hrvoje Perica je odgovorio vijećnici da ona bolje zna što se događa u Vrtiću od njega i da nije u 

nadležnosti predsjednika Upravnog vijeća da prati uplate. Nastavio je rekavši da se vijećnica pita zašto 

je gđa. I.G. vratila novac. Vijećnica mu je replicirala da je novac vraćen jer sve nije bilo sukladno 

zakonu. G. Perica joj je dogovorio da je sve bilo „po zakonu“. 

Vijećnica je zaključila da je sve bilo „po zakonu“ da sigurno ne bi vratila novac. 

G. Perica joj je replicirao rekavši da nije stvar zakona nego mobbinga koji vijećnica vrši i na taj način 

stvara krivu percepciju kod građana. I.G. ne želi da ju netko pogleda i kaže: „Ti si nešto ukrala“. 

Vijećnica je zaključila da je isplaćena nagrada, a da nema temelja za tu isplatu ni u Statutu ni u Pravilniku 

Dječjeg vrtića Tamaris Vodice. 

Obzirom da je g. Perica pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode Grada Vodica, vijećnica 

ga je pitala da objasni na koji način se izračunava stavka „radni staž“ prilikom obračuna plaće u Dječjem 

vrtiću Tamaris Vodice. Dala je primjer. Ako osoba radi u Dječjem vrtiću Tamaris Vodice, a prije toga 

je radila negdje drugdje, na koji način će se izračunati staž, odnosno da li će se računati samo staž u 

Dječjem vrtiću Tamaris Vodice ili ukupan staž? 

G. Hrvoje Perica je rekao da je vijećnica pobrkala osnovnu plaću s dodacima. U Pravilnik je „ušao“ 

prijedlog ravnatelja Dječjeg vrtića Tamaris Vodice da se računa isključivo staž u Dječjem vrtiću Tamaris 

Vodice kada se radi o dodatcima na plaću. Za one koji imaju više od 15 godina radnog staža u Dječjem 

vrtiću Tamaris Vodice 3%, za one koji imaju više od 25 godina 5% i za one koji imaju više od 35 godina 

radnog staža 7%. 

Vijećnica je rekla da ona ništa ne brka, a da do sada još nije vidjela da se staž računa na takav način. 

Nastavila je rekavši da ukoliko je ona radila na tri mjesta, računa joj se ukupan staž, a ne samo staž na 

zadnjem mjestu. 

Vijećnica je pitala da se u minuli rad zaposlenika Dječjeg vrtića Tamaris Vodice računa ukupan staž ili 

samo staž u Dječjem vrtiću Tamaris Vodice? 

G. Perica joj je rekao da se računa ukupan staž. 

U odnosu na novi Pravilnik u kojem su navedeni koeficijenti, pitala je na temelju čega su predloženi 

novi koeficijenti? Objasnila je da netko s četverogodišnjim studijem ima jedan koeficijent, a netko drugi 

s četverogodišnjim studijem ima drugi koeficijent. Pitala je po kojoj logici je to napravljeno? 



G. Perica je rekao da je ravnatelj predložio ovaj Pravilnik kako bi se uskladili s odredbama zakona. 

Rekao je da, po njemu, kada su „tete“ u pitanju slobodno se može spojiti „viša“ i „visoka“ u jedan 

koeficijent. 

Vijećnica je zaključila da stručno osoblje s četverogodišnjim studijem ne može imati različiti koeficijent. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je rekao da je na dnevnom redu točka 

Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvješća Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za razdoblje od 

01.01.2023. do 31.12.2023. godine, da će doći ravnateljica pa da joj vijećnica može postaviti pitanje, a 

može s njom otići i na kavu. 

 

Vijećnik Gordan Fržop je pozdravio sve prisutne i postavio pitanje „Aglomeracija“. Zanimalo ga je u 

kojoj je projekt fazi i kada možemo očekivati konkretne novosti.  

Gradonačelnik je rekao da je Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja uputilo javni poziv, a da se, 

koliko je njemu poznato, prijavilo šezdeset i nešto projekata. Odrađene su sve predradnje i Grad Vodice 

ima maksimalan broj bodova. Odluka o odabiru će se donijeti „ovih dana“. Nakon toga će se krenuti s 

javnom nabavom. Gradonačelnik je rekao da vjeruje da će do jeseni biti poznati izvođači. 

 

U 9,28 sati sjednici je pristupio vijećnik Ivica Slavica. 

 

Vijećnik Marko Udovičić je postavio pitanje „Podjela toplih obroka u Osnovnoj školi Vodice“. 

Uvodno je izložio da je svima poznato da je ovo Gradsko vijeće prije godinu i dva mjeseca donijelo 

Zaključak kojim je Gradonačelnika ovlastilo da izvrši sve pripremne radnje kako bi djeca u Osnovnoj 

školi Vodice dobila topli obrok. U međuvremenu je SDP predložio amandman na Proračun za 2024. 

godinu. Sa županom Šibensko-kninske županije je dogovoreno da će se ostatak sredstava osigurati u 

proračunu županije. Vijećnika je zanimalo koliko je u međuvremenu održano sastanaka (Gradonačelnik- 

ravnatelj Osnovne škole Vodice-ravnatelj Dječjeg vrtića Tamaris Vodice) i da li nešto „zapinje“ u 

realizaciji? 

Gradonačelnik je rekao da je održano više sastanaka s obje ravnateljice. Osnovna škola Vodice nema 

najadekvatniji prostor. Naručiti će se dodatan namještaj koji je potreban za dodjelu obroka.  

Vijećnik je rekao da će na sljedećoj sjednici opet postaviti ovo pitanje jer je svima u interesu da djeca 

zaista dobiju kvalitetan obrok. Gradonačelnik je rekao da bi Osnovna škola Vodice u budućnosti trebala 

imati odgovarajući prostor za podjelu toplih obroka. 

 

Vijećnik Ivica Slavica je rekao da prema odredbama novog zakona, Gradonačelnik nema zamjenika i 

da je sav posao „pao“ na leđa Gradonačelnika, a odbori bi mu u tom poslu trebali pomoći kao 

savjetodavno tijelo. Pitao je koliko puta su održane sjednice Odbora za prostorno planiranje, Odbora za 

turizam i gospodarstvo, Odbora za javne površine i Odbora za fondove Europske unije? Ukoliko postoje 

zapisnici, zamolio je da se isti daju na uvid. 

Gradonačelnik je rekao da obzirom da se radi na V. izmjenama i dopunama Prostornog plana, nije bilo 

ni potrebe da se sastaje Odbor za prostorno planiranje.  

Vijećnika je zanimalo što je s ostalim odborima?  

Gradonačelnik je rekao da nema informacije. 

Gđa. Tina Bosotin je rekla da se Odbor za fondove Europske unije sastao četiri puta. 

Vijećnik je rekao da je on član Odbora za turizam i gospodarstvo i da nije dobio poziv za sjednicu. 

Vijećnik je zaključio da je samo htio provjeriti da li ti odbori trebaju Gradonačelniku. 

 

Vijećnica Meri Bandl Valeš je postavila pitanje „Rotor“. Rekla je da je to već nekoliko puta bila tema 

za vrijeme aktualnog sata na sjednici Gradskog vijeća. 

Podsjetila je da je u prošlom mandatu nekoliko puta „Lista našeg mista“ ukazivala na nedostatke 

zaobilaznice, a na toj zaobilaznici su nekoliko puta rađene preinake. Objasnila je da želi da se raspravlja 

o ovoj temi s razlogom. Nastavila je rekavši da se osobno uvjerila, ali da su joj rekle osobe koje voze 

kamion da je „na knap“ prolaziti kroz rotor. Rekla je da je nakon toga nazvala Gradonačelnika i 

obavijestila ga o ovome problemu. Rekla je da joj je Gradonačelnik rekao da je posjetio gradilište sa 

stručnjacima. Vijećnica je objasnila da je problem izlaz s pumpne stanice prema rotoru. Nastavila je 

rekavši da je otišla do Kapele i pogledala taj rotor, obzirom da on odlično funkcionira i da nikada nije 



bilo problema. Oko kruga postoji dio koji je popločan. U ovom slučaju je taj dio uzak. Pitala je što se 

može napraviti po tome pitanju, jer je činjenica da joj ljudi dolaze i ukazuju na problem. 

Gradonačelnik je rekao da je sada napravljeno tako da kad se izlazi s pumpne stanice, više se ne izlazi 

u rotor nego je predviđena zaobilaznica i uključivanje u promet na mjestu iznad stanice za tehnički 

pregled. Ta traka je prema stručnjacima bila u redu, ali su je, za svaki slučaj, proširili (prema pumpnoj 

stanici). 

Vijećnica je pitala što je s onim kamionima koji će prometovati prema Šibeniku?  

Gradonačelnik je rekao da će se moći uključiti u promet kako je već objasnio, da je sve adekvatno 

napravljeno i da ne bi trebalo biti problema. 

Vijećnica je napomenula da na zaobilaznici još uvijek nije postavljena rasvjeta niti postoji dodatna traka. 

Gradonačelnik je rekao da je rasvjeta predviđena.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je postavio pitanje vezano uz rotor koji 

su trebale graditi Županijske ceste. Pitao je što je s tim rotorom? 

Gradonačelnik je rekao da koliko ima informaciju od g. Parata, predsjednika Uprave Županijski cesta, 

bio je jedan projekt od ranije. 

G. Mačukat je konstatirao da su Županijske ceste poslale obavijest da bi počeli s radovima, a 

Gradonačelnik je odbio radi Aglomeracije. 

Gradonačelnik je rekao da nećemo prvo raditi rotor, a onda ga raskopavati, jer to nema smisla. 

 

U 10,48 sati sjednici je pristupio vijećnik Marin Mikšić. 

 

Vijećnik Marin Mikšić je rekao da bi bilo lijepo da na sjednici Gradskog vijeća bude prisutno više medija 

i portala obzirom da Grad Vodice izdvaja znatna sredstva za taj vid medijske promocije. Rekao je da je 

Gradsko vijeće „mali Sabor“, a da vrlo rijetko vidimo da se izjave vijećnika prenose u medijima. 

Zaključio je da je poanta da se pokuša „dobiti“ što više prisutnih medija na sjednici Gradskog vijeća. 

Gradonačelnik je rekao da imamo InfoVodice, a da ŠibenikIN prenosi, Slobodna Dalmacija… 

Svaki događaj u Vodicama je zabilježen.  

Vijećnik je replicirao da je mislio na sjednice Gradskog vijeća i politički život u gradu Vodicama te da 

mediji ne izvještavaju o sjednicama Gradskog vijeća nego samo InfoVodice. 

Gradonačelnik je odgovorio da se ne može nikoga iz medija natjerati da bude prisutan na sjednici 

Gradskog vijeća, ali da se u današnje vrijeme prenosi sadržaj objava iz jednog medija u drugi i da ne 

moraju nužno biti prisutni na sjednici Gradskog vijeća da bi o njoj izvijestili. Svatko koga zanima sadržaj 

sjednice ima na uvid zapise, a dostupni su i video zapisi.  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica g. Marko Mačukat je rekao da Gradsko vijeće s vremenom 

gubi ovlasti. Prije dvadeset godina je imenovalo gradonačelnika, a danas samo odlučuje o koncesiji za 

pauka i dimnjačarske usluge na što se nitko ne javi pa su na svakoj drugoj sjednici to točke dnevnog 

reda. To ljudima nije zanimljivo gledati, a sve ostale odluke donosi dekretom gradonačelnik i Gradsko 

vijeće na to ne može utjecati. 

Gradonačelnik je rekao da su se dogodile izmjene i da sada zakon predviđa direktan izbor 

gradonačelnika, a da ga više ne bira vijeće. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica g. Marko Mačukat je rekao da budući vijeće ne donosi 

nikakve odluke, isto ljude ne zanima. 

 

Aktualni sat zaključen je u 9,57 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat odredio je stanku u 9,57 sati. Sjednica je nastavljena u 

10,06 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

G. Blagodar Španja, kao izvjestitelj akta, zamolio je Predsjednika Gradskog vijeća Grada Vodica da se 

Odluka o redu na pomorskom dobru Grada Vodica stavi kao 1. točka dnevnog reda, sve radi njegovih 

drugih obveza. 



Točka 1. 

Odluka o redu na pomorskom dobru Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je Voditelj odsjeka komunalnog redarstva, g. Blagodar Španja. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl Valeš, g. Ante Cukrov, g. Blagodar Španja, g. Marko 

Mačukat i g. Ivica Slavica. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 12 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o redu na pomorskom 

dobru Grada Vodica. 

 

Točka 2. 

Odluka o dodjeli priznanja Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za dodjelu priznanja. 

Izvjestitelj akta bila je predsjednica Odbora za dodjelu priznanja, gđa. Meri Bandl Valeš. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 12 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o dodjeli priznanja Grada 

Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 3. 

Odluka o prijavi na poziv na dodjelu bespovratnih sredstava „Obnove javne kulturne 

infrastrukture“ PK.6.4.01. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin.  

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Giordana Radin-Mačukat, gđa. Tina Bosotin, g. Marko Mačukat i 

gđa. Meri Bandl Valeš.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o prijavi na poziv na dodjelu 

bespovratnih sredstava „Obnove javne kulturne infrastrukture“ PK.6.4.01. 

 

Točka 4. 

Odluka o promjeni naziva ustanove Pučko otvoreno učilište Vodice u Centar za umjetnost i 

kulturu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Obzirom da na sjednicu nije pristupila ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Vodice, gđa. Gordana 

Birin, izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske 

poslove, g. Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl Valeš, gđa. Tina Bosotin, g. Marko Mačukat, g. Marin 

Mikšić i g. Ante Cukrov.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Odluku o promjeni naziva ustanove Pučko 

otvoreno učilište Vodice u Centar za umjetnost i kulturu. 

 

Točka 5. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o promjeni djelatnosti 

Ustanove, promjeni Statuta Ustanove i Potpunom tekstu Statuta 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 



Obzirom da na sjednicu nije pristupila ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Vodice, gđa. Gordana 

Birin, izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske 

poslove, g. Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat, gđa. Meri Bandl Valeš i g. Marselo Mitrović Matić.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na 

Prijedlog Odluke o promjeni djelatnosti Ustanove, promjeni Statuta Ustanove i Potpunom tekstu Statuta. 

 

Točka 6. 

Zaključak o dodjeli financijske potpore za dovršetak dugometražnog dokumentarnog filma 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o dodjeli financijske 

potpore za dovršetak dugometražnog dokumentarnog filma. 

 

Točka 7. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.10.2023. do 31.12.2023. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.10.2023. do 31.12.2023. 

 

Točka 8. 

Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvješća Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 

razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Dječjeg vrtića Tamaris Vodice, gđa. Tina-Valerija Storić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Financijsko izvješće Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 

razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine. 

 

Točka 9. 

Zaključak o prihvaćanju Prijedloga Plana upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice za 

2024./2025. pedagošku godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Dječjeg vrtića Tamaris Vodice, gđa. Tina-Valerija Storić. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Auror Friganović, gđa. Tina Bosotin, g. Ante Gulin i gđa. Meri Bandl 

Valeš. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Prijedloga 

Plana upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice za 2024./2025. pedagošku godinu. 

 

Točka 10. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 

31. prosinca 2023. godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 



Izvjestitelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl Valeš.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja 

do 31. prosinca 2023. godine. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat odredio je stanku u 11,11 sati kako bi se osigurali 

tehnički preduvjeti za održavanje PowerPoint prezentacije koju je pripremila ravnateljica Gradske 

knjižnice Vodice, gđa. Martina Tabula. Sjednica je nastavljena u 11,19 sati. 

 

Točka 11. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradske knjižnice Vodice za 2023. godinu i 

Financijskog izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Gradske knjižnice Vodice, gđa. Martina Tabula. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o radu Gradske knjižnice Vodice za 2023. godinu 

i Financijskog izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2023. godinu. 

 

Točka 12. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i Financijskog izvješća Memorijalnog centra 

Faust Vrančić za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Memorijalnog centra Faust Vrančić, gđa. Ivana Skočić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o radu i Financijsko izvješće Memorijalnog centra 

Faust Vrančić za 2023. godinu. 

 

Točka 13. 

Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvještaja Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine i Izvješća o radu Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Vodica, g. Ivica Begić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Financijski izvještaj Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine i Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe 

Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 14. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Plana 

unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Vodica, g. Ivica Begić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća 

o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada 

Vodica za 2023. godinu. 

 

 

 



Točka 15. 

Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Vodica, g. Ivica Begić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Provedbeni plan unaprjeđenja 

zaštite od požara na području Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Nakon što je raspravljano po naprijed navedenim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, 

g. Marko Mačukat zahvalio se svima i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća u 11,52 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/24-01/03  

URBROJ: 2182-4-03/03-24-17 

Vodice, 18. lipnja 2024. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMILA                                                PREDSJEDNIK                              

                              

      Anteja Nakić, mag. iur.                                   Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 


